
 

 

 

 

Αθήνα, 8 Ιανουαρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Περαιτέρω υποβάθμιση του Γενικού Νοσοκομείου Λαμίας με την άρση της 

αναγνώρισης του ως κατάλληλου κέντρου εκπαίδευσης ειδικευόμενων ιατρών για 

την ειδικότητα της Παιδιατρικής» 

 Με την υπ’ αριθ. Πρωτ. Γ5α/Γ.Π. 12894/08-12-2023 Απόφαση της Προϊσταμένης 

της Γενικής Διεύθυνσης Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου Υγείας, η οποία και 

δημοσιεύθηκε στο Φύλλο της Εφημερίδας της Κυβερνήσεως στις 28.12.2023 (Αριθ. 

Φύλλου 7403, Τεύχος Β’) αποφασίστηκε η άρση της αναγνώρισης του Γενικού 

Νοσοκομείου Λαμίας ως κατάλληλου κέντρου εκπαίδευσης ειδικευόμενων ιατρών για την 

ειδικότητα της Παιδιατρικής. Όπως αναφέρεται στο στοιχείο 8 του σχετικού εγγράφου, η εν 

λόγω εξέλιξη συνιστά κύρωση και αποδοχή εκ μέρους του Υφυπουργού Υγείας της υπ’ 

αριθ. Πρωτ. 1283/9-10-2023 Απόφασης της Διοικούσας Επιτροπής του Κεντρικού 

Συμβουλίου Υγείας (ΚΕ.Σ.Υ.), με την οποία εγκρίνεται η άρση αναγνώρισης του 

Παιδιατρικού Τμήματος του Γενικού Νοσοκομείου Λαμίας ως κατάλληλο κέντρο 

εκπαίδευσης διάρκειας ενάμισι (1½) έτους για την άσκηση των ειδικευόμενων ιατρών στην 

ιατρική ειδικότητα της Παιδιατρικής, την αναστολή εκπαίδευσης τους και την μεταφορά 

όσων υπηρετούν ήδη ως ειδικευόμενοι της ως άνω 

ειδικότητας στο Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας σε άλλα κατάλληλα Νοσηλευτικά Ιδρύματα της 

ίδιας Υγειονομικής Περιφέρειας ως υπεράριθμοι.  

 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα οι εξηγήσεις που δίνονται από πλευράς της διοίκησης 

της 5ης Υγειονομικής Περιφέρειας αναφέρουν ότι «…η παιδιατρική κλινική […] λόγω της 

έλλειψης  μόνιμων γιατρών δεν πληροί τις προϋποθέσεις  για να λειτουργεί ως κέντρο 

εκπαίδευσης ειδικευόμενων», ενώ από πλευράς της Διοίκησης του νοσοκομείου 

επισημαίνεται ότι: «Όσον αφορά την απόφαση προσωρινής άρσης αναγνώρισης του Γ.Ν. 

Λαμίας ως κατάλληλου κέντρου εκπαίδευσης ειδικευομένων ιατρών για την ειδικότητα της 

Παιδιατρικής, σας γνωρίζουμε ότι αφορά το εκπαιδευτικό έργο για την χορήγηση σχετικού 

χρόνου ειδικότητας και το οποίο (έργο) άμεσα θα αποκατασταθεί με την ολοκλήρωση της 
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προαπαιτούμενης εκ της νομοθεσίας διαδικασίας πρόσληψης -2- ειδικευμένων ιατρών 

ειδικότητας Παιδιατρικής (Βαθμού Διευθυντή και Επιμελητή Α’), η προκήρυξη των οποίων 

βρίσκεται σε εξέλιξη.», χωρίς ωστόσο να διευκρινίζεται τι προβλέπεται σε περίπτωση μη 

επιτυχούς εκβάσεως της αναφερόμενης προκήρυξης.  

 

 Επειδή, η ανωτέρω αναφερόμενη εξέλιξη συνιστά ξεκάθαρη περαιτέρω 

υποβάθμιση της επιχειρησιακής και λειτουργικής δυνατότητας του Γενικού Νοσοκομείου 

Λαμίας, με αποτέλεσμα να μπαίνει ένα ακόμη εμπόδιο για την έλευση και την εκπαίδευση 

νέων γιατρών σε αυτό.  

 Επειδή, βάσει της ανωτέρω σχετικής απόφασης εγείρονται υποψίες και ανησυχίες 

για παγίωση της άρσης αναγνώρισης του Γ.Ν. Λαμίας ως κατάλληλου κέντρου 

εκπαίδευσης ειδικευομένων ιατρών για την ειδικότητα της Παιδιατρικής, ιδίως δε σε 

περίπτωση μη άμεσης στελέχωσής της με μόνιμο προσωπικό.   

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Συνιστά η ανωτέρω εξέλιξη ένδειξη, η οποία θα θέσει υπό εξέταση, από 

πλευράς του Υπουργείου Υγείας, το γεγονός της μελλοντικής λήξης της 

διαδικασίας λήψης της ειδικότητας της Παιδιατρικής των γιατρών στο εν 

λόγω νοσηλευτικό ίδρυμα; 

2. Τι θα συμβεί σε περίπτωση μη άμεσης στελέχωσης του εν λόγω τμήματος 

στο πλαίσιο της εν ισχύ προκήρυξης, όπως αναφέρεται; 

3. Τι μέλλει γενέσθαι με τους ιατρούς που έχουν υποβάλλει την αίτηση 

διορισμού κατά το προηγούμενο έτος (2023) των οποίων η τοποθέτηση 

αναμένονταν να επισυμβεί μέσα στους πρώτους μήνες του τρέχοντος έτους; 

Θα εξαναγκαστούν στην υποβολή νέων αιτήσεων, γεγονός το οποίο 

πιθανώς να καθυστερήσει κατά πολύ την τοποθέτησή τους;  

4. Ποια είναι τα σχέδια της νέας πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας ώστε 

να καταστήσει το Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας ελκυστικότερο για την έλευση 

νέων ιατρών σε αυτό προκειμένου να αποφευχθούν τέτοιου είδους 

δυσμενείς εκβάσεις;  

5. Προτίθεται ο αρμόδιος Υπουργός να μεριμνήσει για την ανάκληση της 

σχετικής απόφασης;  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 



 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 




